
Title (en)
Rolling mill stand or continuous-casting stand.

Title (de)
Gerüst zum Walzen bzw. Walzgiessen.

Title (fr)
Cage de laminoir ou de coulée continue.

Publication
EP 0309394 A1 19890329 (DE)

Application
EP 88810556 A 19880816

Priority
CH 327687 A 19870826

Abstract (en)
A rolling mill stand or continuous-casting stand for processing metals and non-metallic materials comprises a first, fixedly supported bearing housing
(16) and a second bearing housing (18), which can be adjusted in order to alter a roll gap (10). These housings support the bearings of the rolls
(12, 14). Recesses for accommodating the adjusting device for the roll gap are provided in the outer region of the mutually facing front faces. <??
>Means (38) for pivoting the second bearing housing (18) about an axis (46) of rotation extending parallel to the axes (42, 44) of the rolls (12, 14)
are arranged in one set of mutually facing recesses (36) while means (40) for adjusting the spacing of the bearing housings (16, 18) and hence the
roll gap (10) are arranged in the other set of mutually facing recesses (36). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Gerüst zum Walzen bzw. Walzgiessen von Metallen und nichtmetallischen Werkstoffen umfasst ein erstes, fest aufliegendes (16) und ein
zweites, zum Verändern eines Walzspaltes (10) einstellbares Lagergehäuse (18). Diese Gehäuse tragen die Lager der Walzen (12,14). Im äusseren
Bereich von den sich zugewandten Stirnseiten sind Aussparungen zur Aufnahme der Einstellvorrichtung für den Walzspalt vorgesehen. In den einen
sich gegenüberliegenden Aussparungen (36) sind Mittel (38) zum Schwenken des zweiten Lagergehäuses (18) um eine parallel zu den Achsen
(42,44) der Walzen (12, 14) verlaufende Drehachse (46), in den andern sich gegenüberliegenden Aussparungen (36) Mittel (40) zur Einstellung des
Abstandes der Lagergehäuse (16,18) und damit des Walzspaltes (10) angeordnet.
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